
Pag 1 din 13  

 

PV nr.28-12iulie2023 

 

 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

privind lucrările ședinței extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1  

convocată de îndată 

 pentru data de 12.07.2023, ora 10:30 

Nr. 28 din data de 26.07.2023 

 

 

 Plecând de la prevederile art. 134 alin. (7) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consemnăm următoarele: 

 

 Ședința a fost convocată de către grupul consilierilor PSD prin Convocatorul nr. 

51184/11.07.2023 pentru data de 12.07.2023, ora 10:30, ţinând seama de prevederile art. 133 alin. 

(2), lit. b), art.134 alin. (1) lit. b), alin. (4) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu 

următorul proiect de Ordine de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui serviciu social de tip centru de primire în 

regim de urgență pentru protecția victimelor violenței domestice (cod 8790 CR-VD-I), denumit 

Casa Hypatia, în structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 

(K2-281/24.11.2022) 

Inițiator – Grupul Consilierilor PSD 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

 

La ședință au participat consilierii locali și doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretar 

General al Sectorului 1. 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1 și au răspuns apelului nominal, 16 consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție.  

Secretarul General al Sectorului 1 a înștiințat Președintele de ședință și consilierii locali cu 

privire la faptul că ședința s-a convocat fără îndeplinirea condițiilor prevăzute de art.136 alin.(8) 

coroborat cu art.135 alin.(2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, cu privire la proiectul de hotărâre înscris în proiectul ordinii 

de zi a ședinței. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți să începem ședința.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bună dimineața, bine ați venit la 

ședință extraordinară convocată de îndata a Consiliului Local de către consilierii locali PSD ai 

Sectorului 1 la data de 12/07/2023 orele 10:30 cu respectarea tuturor procedurilor legale, în 

conformitate cu art 134, alin 2, lit  b din OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările 

și completările ulterioare și comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință prin 

intermediul serviciilor de poștă electronică.  

În conformitate cu prevederile art.243, alin.1, lit.j din OUG nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al consilierilor 

locali în ordinea alfabetică, după cum urmează dl. Bârgău Marian-Aurelian, dl. Caraian Alberto Iosif.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Se aude?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, mulțumim dna. Cășvean 

Cătălina, dl. Chirvasă Viorel Daniel  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Se aude? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl.Ciungu Daniel Constantin 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl.Chirvasă Viorel Daniel 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă (online): Prezent, se aude ? Mulțumesc. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am reținut mulțumim. Dl.Ciungu 

Daniel Constantin, dl. Drăgușin Laurențiu, dl. Gheorghe, dl.Dinu Nicolae, dna. Grigorescu Alina-

Cristina, dna. Halaț Iulia Luminița, dna. Haliț Raluca Nicoleta.  

Doamna Haliț Raluca Nicoleta: Prezentă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Halaț Iulia Luminița,  

Doamna Haliț Raluca Nicoleta: Eu sunt Haliț, nu Halaț. Întotdeauna faceți confuzia asta! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Halaț.  

Doamna Haliț Raluca Nicoleta: Eu sunt Haliț! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am înțeles deci dna. Halaț este 

absent. Dna. Haliț Raluca Nicoleta notată ca și prezentă dna. Iacob Oana  

Doamna Oana Iacob (online): Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Iordan Florea.  

Domnul Florea Iordan.: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Jurubiță Geanin Georgian.  

Domnul Geanin Georgian Jurubiță (online): Prezent. Mă auziți? 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim, Da! Dna. Miloș 

Olteanu Iuliana Dorina  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent . 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumesc dl. Nicolaescu Andrei 

Cristian, dl. Oianu Adrian Viorel 

Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Ozata Alev Burhan, 

dl. Păiuși Oliver Leon, dl. Podaru Dan Niculae, dna. Popa Daniela 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dna. Porumb Ramona, 

dna. Regalia Ruxandra Eugenia, dna. Sorete Arbore Otilia  

Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezentă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim am notat dl. Șerban 

Remus Cătălin, dl. Șerban, dl. Tudose Adrian-Cristian  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Țîră Daniel.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dl. Daniel Țîră a anunțat că nu se poate conecta. Vă rog verificați 

sistemul!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Vă rugăm să faceți o verificare dl.  

Domnul Vicol Ned (online): Prezent . 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Și revenim pentru dl. Țîră Daniel  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Daniel Ciungu  Prezent . 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ciungu v-am notat ca și prezent. 

Dl. Podaru Dan Niculae.  

Domnul Podaru Dan Niculae (online): Mă auziți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da acum. 

Domnul Podaru Dan Niculae (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Și revenim pentru dl. Țîră Daniel. 

Mulțumim v-am notat ca prezent având în vedere prezența un număr de 14 consilieri din numărul 

total de 27 de consilieri în funcție, constat îndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 

privind codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar 
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pentru desfășurarea legală a ședinței extraordinare convocate de îndată, în conformitate cu 

prevederile art. 138, alin.15 din OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și 

completările ulterioare. Supun spre aprobare și descărcare procesul-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 21/06/2023 orele 12:00 comunicat către dvs. de la 

secretariat, prin poștă electronică. Dacă aveți obiecțiuni să observați pe marginea acestui proces-

verbal, vă rog să vi-l exprimați. În caz contrar vă rog să votați pentru descărcarea procesului-verbal 

al acestei ședințe.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Vă rog să mă notați și pe mine prezentă. Sunt într-

un centru de examen, nu pot vorbi.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Vă notăm ca și prezent modificăm 

prezența cu 15 consilieri locali în funcție. Mulțumim.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. secretar. Acum am observat că au fost 

transmise procesele verbale la ora 9:43 nu știu dacă a avut cineva timp să le parcurgă ca să poată 

să…. le putem descărca în cunoștință de cauză și nici nu le pot deschide.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, cum apreciați în această 

situație. Putem să le descărcăm și într-o ședință următoare s-a lucrat mult la ele și au fost transmise 

astăzi de dimineață, având în vedere convocarea de ieri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cum decid și colegii din Consiliul Local dacă mai 

doriți un timp de pentru a le putea verifica pe toate. Mi s-au transmis astăzi la 9:43. Eu mă supun 

majorității.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Cred că trebuie să avem puțin timp de verificat dacă au fost 

transmise la 9:45, să le votăm acuma pe automat. Mai ales că o grămadă din colegii noștri de la USR 

și PMP nu sunt aici. Probabil să verifice și ei cum verificăm și noi și să le votăm în cunoștință de 

cauză. Nu!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Exact. Dna. Porumb.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Bună ziua acum am intrat, nu 

știu dacă s-a făcut prezența,  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, s-a făcut prezența. Vă notăm 

ca și prezentă la acesta.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Ok vă mulțumesc 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Și modificăm prezența la 16 

consilieri în funcție. Mulțumim.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că fac o propunere să întrebăm și în online dacă 

mai amânăm descărcarea proceselor verbale până la parcurgerea lor de către toți consilierii locali. 

Cum doriți dvs.? Haideți să întrebăm pe fiecare în parte.  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Sunt trei procese-verbale de 

descărcat 21 iunie, 23 iunie, respectiv 28 iunie. O să încep cu dl. Caraian Alberto Iosif .  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Pentru amânare.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am înțeles. dl. Chirvasă Viorel 

Daniel  

Domnul Viorel Daniel Chirvasă (online): Amânare  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, am notat răspunsul dvs. Dl. 

Ciungu Daniel Constantin mulțumim.  

Domnul Daniel Constantin Ciungu (online): Amânare, dar nu puteți pur și simplu să le retrageți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : La acest moment ele au fost 

redactate. Convocarea ședinței a fost ieri la ora 16:00 le-am transmis de dimineață. S-a lucrat pe ele.  

Domnul Daniel Constantin Ciungu (online):  Să le retrageți de la vot pentru astăzi…!? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De asta și facem această întrebare către toți 

consilierii locali, pentru că așa cum decideți dvs. așa vom face. E timpul prea scurt, au fost transmise 

la 9:45. Recunoaștem munca Secretariatului general că le-au făcut într-un timp foarte scurt, dar 

haideți să le parcurgem și noi.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Revenim cu dna. Haliț Raluca 

Nicoleta cu aceeași întrebare dacă amânăm descărcare acestor procese verbale sau le descărcăm în 

această ședință? 

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Amânare  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bun mulțumim am notat. Dna. 

Iacob Oana, dna. Iacob, dacă ne auziți? Dl. Iordan Florea 

Domnul Florea Iordan: Amânare. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 :  Dl. Jurubiță Geanin Georgian  

Domnul Geanin Georgian Jurubiță (online): Amânare. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Amânare. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dl. Oianu Adrian Viorel. 

Domnul Adrian Viorel Oianu: Amânare. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: dl. Podaru? Revenim asupra 

domnului Podaru. Dna. Popa Daniela? Dna. Popa dacă nu puteți pune punctul dvs. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Și eu sunt pentru amânarea descărcării.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: dna. Porumb Ramona.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Amânare. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim. Dna. Regalia 

Ruxandra Eugenia. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Amânare v-am și scris pe chat! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ne cerem scuze, dar nu am putut 

verifica în timp real.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): V-am rugat, sunt într-un centru de examen. V-am 

rugat să nu facem ședință azi și de aia vă rog frumos eu intru ies da, mă duc ….. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am înțeles dna. Sorete Arbore 

Otilia, dl. Tudose Cristian Adrian  

Doamna Cristian Adrian Tudose: Amânare . 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : și dl. Vicol dl. Ned dacă ne auziți? 

Domnul Ned Vicol (online): Amânare 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bun având în vedere această 

situație, le vom descărca într-o ședință următoare. Ținând seama de frecvența ședințelor, durata și 

complexitate a dezbaterilor. Mă rog, având în vedere că nu au fost dezbătute și votate, aceeași situație 

este și pentru procesele-verbale din ședințele din 30/06/2023 și 06/07/2023 care sunt în fază de 

elaborare și nu au fost finalizate, urmând a fi propuse spre aprobare într-o ședință următoare.  

În conformitate cu dispoziția art 243, litera n coroborat cu dispoziția articolul 228, aliniatul 2 

din OUG nr.57/2019 privind codul administrativ cu modificările și completările ulterioare. Vă 

aducem la cunoștință că la deliberarea și adoptarea unei hotărâri a Consiliului Local nu trebuie să ia 

parte consilierii care se încadrează în dispoziția articolului 228, alin 2 referitor la regimul general 

aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. Dna. președinte vă predau lucrările ședinței 

mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dna. secretar și mulțumesc tuturor 

colegilor prezenți în ședința de azi mulțumesc că ați participat și aș fi vrut să vă transmit câteva 

gânduri referitor la proiectul de pe ordinea de zi de astăzi. Sistemul de protecție socială nu are culoare 

politică. Cu toții trebuie să lucrăm pentru ca toate centrele să funcționeze în condiții optime și să 

asigure o viață decentă beneficiarilor DGASPC Sector 1. A fost un model de bune practici până în 

2020. Au trecut aproape 3 ani și acum avem două centre închise în urma controalelor și verificărilor 

făcute de inspectorii de specialitate. Este de datoria noastră să remediem această situație prin 

hotărârile pe care le luăm întotdeauna. Consiliul Local al Sectorului 1 a aprobat toate proiectele și 

subliniez toate proiectele pe domeniul asistenței sociale. Noi solicităm prezența doamnei director 
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general și un raport detaliat al execuției bugetare care să arate stadiul actual al implementării tuturor 

acestor proiecte, inclusiv măsurile dispuse în urma controalelor. Acum, referitor la proiectul de pe 

ordinea de zi, au trecut mai bine de opt luni de când consilierii locali PSD au depus proiectul de 

hotărâre privind înființarea unui centru de primire în regim de urgență pentru victimele violenței 

domestice. Este a 2-a ședință convocată de consilierii locali PSD prin care solicităm primarului 

transmiterea proiectului pe circuitul deliberativ pentru adoptarea acestui proiect. Este inadmisibil ca 

tocmai Sectorul 1, care deține unul dintre cele mai mari bugete din țară și are un excedent de peste 

1.000.000.000 lei, să nu aibe un astfel de centru pentru victimele violenței domestice, dacă primarul 

nu e în stare. Haideți să fim noi uniți, consilierii locali și să facem tot ce ține de noi și responsabilitatea 

și atribuțiile noastre ca totul să funcționeze în condiții normale în Sectorul 1. Vă mulțumesc.  

Așadar, așteptăm prezența doamnei director general și rapoartele de specialitate pentru 

proiectul de pe ordinea de zi. dl. Daniel Constantin Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc frumos, doamna președinte. Voiam să 

atrag atenția de asemenea asupra proiectului depus de de mine de către noi, grupul PNL anul trecut 

în mai. Înțelegem că undeva în august, a fost trimis către primar pentru o nouă creșă și grădiniță. 

Sectorul 1, pe B-dul Sisești așteptăm de asemenea acel proiect, mai ales în aceste zile în care ne scriu, 

ne sună zeci de părinți pe fiecare consilier în parte. Sunt mari, mari probleme pentru că avem doar 

250 de locuri deschise anul acesta la creșă și undeva la peste 3500 de copii născuți în fiecare an în 

Sectorul 1. Deci toți ar avea nevoie de acest serviciu. Primarul, din păcate, numai că n-a făcut nimic, 

dar se pare că apar noi probleme în instituțiile din Sectorul 1, aflate în subordinea primarului 

Sectorului 1. Voiam de asemenea să mai cer încă o dată. Deja devine super fluu să mai cer încă o 

dată demisia domnului Ionel Stoica de la serviciul de comunicare, pentru că se pare că a mai transmis 

presei încă o minciună și nu înțeleg de ce. Pe data de 6 iulie, la ora 10:58 serviciul de comunicare al 

Primăriei Sectorului 1 trimitea către presă un comunicat absurd și mincinos, în care vorbea despre ce 

aleg să facă cei de la PNL și cei de la PSD despre Piața 1 mai. Ne duc înapoi în istorie vorbesc de tot 

felul de prostii care n-au nicio legătură cu cu Partidul Național Liberal, cu administrațiile sale. Dar, 

bun, primarul face fake news și propagandă compromat la ordinea zilei. Mi se pare de-a dreptul comic 

deja că încă crede că cineva o o mai bagă în seamă pe pe tema aceasta. Dar mă deranjează că resursele 

primăriei, salariile pe care le primesc, acești bani, plătite din taxele și impozitele plătite de noi toți 

din Sectorul 1, sunt folosite să facă această propagandă mincinoasă a USR-ului. dna. Primar vă atrag 

atenția că sunteți Executivul, sunteți primarul Sectorului 1 de peste 2,5 ani și piețele în Sectorul 1 

arată dezastruos. Toaletele acolo, put ca naiba, duceți-vă în piața O numai cred că n-ați fost Eu am 

fost acum 1 săptămână și am discutat cu comercianți, am discutat cu cetățenii și vă spun că atunci 

când treci pe lângă toalete în acel spațiu care e la 40° pentru că administrația dvs. este incapabilă să 

le administreze cum trebuie acele toalete ca naiba și oamenii bineînțeles că nu se mai duc să își facă 

piață acolo. De altfel, acesta este un proiect promis de Partidul Național Liberal de la bun început, 

din 2020. Veniți cu el cu o întârziere de 2,5 ani, ne trimiteți un studiu de prefezabilitate, presupun, 

dar revenim la subiect. Deci la pe 6 iulie, la 10:58 trimiteți un comunicat mincinos către presă și de-

abia pe 6 iulie, la ora 3:00 15:04 ne trimiteți și nouă consilierilor locali proiectul pentru avizare. Deci, 

dvs. înainte ca noi măcar să vedem proiectul, deja v-ați decis ce o să fac acest Consiliu Local și v-ați 

gândit că ar fi frumos să mințiți presa pe tema aceasta. Noi să analizăm acest proiect. O să vedem 

exact ce ne-ați trimis, dar după cum spuneam, mai întâi să citim documentația și după aceea vedem. 
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Pentru că aveți alte proiecte, precum termoficarea de la soare, în care în continuare nu ne-ați trimis 

studiul de fezabilitate, dar aveți două blocuri gata din octombrie 2022, votate de noi gata să le faceți, 

nu le-ați făcut nici până azi. Ce faceți, dna. Primar nu mai mințiți presa, nu mai mințiți cetățenii! 

Sunteți cea mai mare dezamăgire! E trist pentru cetățenii Sectorului 1 ce se întâmplă în în această 

primărie și sincer, sper ca la anul să avem un primar liberal.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ca să completez un pic ce a spus și dl. Ciungu, fac 

și o interpelare, să ni se răspundă în scris dacă piețele din Sectorul 1 au autorizații de funcționare. 

Toate până luni sper să primim acest răspuns. dl. Oianu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da bună ziua bună ziua, dragi colegi acum sigur putem să vorbim 

punctual despre tot felul de lucruri. În primul rând aș vrea să îi să fac o mențio-……., adică să 

menționez faptul că și noi PNL-ul suntem alături de dvs. dna. președintă, inițiativa de a aduce pe 

ordinea de zi proiecte relevante, importante și bineînțeles, utile pentru cetățenii Sectorului 1, care nu 

sunt numai marile corporații internaționale care sunt atât de iubite de dna. primar sau business-urile 

pe care dna. primar vrea să le distrugă. Sunt și oameni simpli, sunt și oameni cu nevoi sociale, sunt 

și oameni care au nevoie de, au au dreptul la ajutor social și la mai mult de atât, au dreptul la 

demnitate, la o viață demnă. Și eu acuma vin și vă spun doar atât, pentru că știu că ne ascultă și dna. 

primar și eu. Nu sunt mirat, nu sunt mirat dacă în Sectorul 1 vom descoperi că situația centrelor de 

bătrâni, de copii, de persoane cu dizabilități vor au aceeași soartă. Și sunt la fel administrate cum a 

fost administrat și Centru Cultural care a fost desființat, cum a fost administrată și Direcția Școlilor 

care a fost desființată, cum sunt administrate piețele în care, într-unele dintre ele, pentru că dna. 

primar nu-i nu agreează oamenii de acolo cresc buruieni și e totul ruginit. Și aș da aici exemplu Piața 

Aviației, să vă fie rușine. Dar eu în același timp nu pot să fiu mirat, pentru că știu cu cine am de-a 

face. Nu avem conectivitate bună ca să venim la să fim în ședințe în online, la toalete. De abia aba 

abia în primărie avem hârtie igienică. Curățenia din sector e notorie, o știe toată țara, e un standard 

de rea practică. Piețele sunt total neglijate, nimic din ce face acest primar nu este făcut cu compasiune, 

empatie pentru oameni și profesionalism.  Deci acum ne așteptăm ca centrele de bătrâni și de copii 

să arate bine și să fie bine administrate? Suntem naivi! Pe această cale sugerez și invit toate instituțiile 

statului să vină în control în Sectorul 1, pentru că mai mult ca sigur, vom descoperi lucruri 

neimaginabile. Acest primar se ocupă doar de campania ei electorală, nu are nicio treabă cu oamenii 

în acest sector. Nu este, cum să vă spun, nici măcar nu miroase empatia și compasiunea vreodată 

pentru acești, pentru cetățenii Sectorului 1, tot ce a făcut a făcut doar pentru ea și pentru campania 

electorală. Deci ce ne așteptăm acuma, brusc să găsim condiții umane în centrele din Sectorul 1 doar 

dacă cei din instituțiile care administrează aceste, locuri și-au văzut de treabă și au făcut ei mai mult 

decât face primarul? Pentru că primarul, vă asigur, nu face nimic. Și vă mai dau un exemplu, pentru 

că sunt în comisia de locuințe sociale de multe ori am auzit remarci de la dna. primar prin ceilalți, 

prin oamenii care lucrează în administrație în care se înțelege clar cum nu dă doi bani pe pro……. pe 

oamenii cu probleme sociale și care au nevoie de ajutor social nu îi pasă de oamenii ăștia. Vrea să 

construiască apartamente pentru tinerii profesioniști, care probabil sunt de la USR. Dar pentru 

persoanele care au nevoie de locuințe sociale în Sectorul 1? Dna. Primar nu face nimic, nu a făcut 

nimic și nu face nimic! Dacă mă întrebați pe mine, cred că vrea să dispară toată lumea asta. Deci cât 

de departe suntem de căminele de exterminare!? Cât de departe suntem cu acest primar? Despre asta 

este vorba și în încheiere aș vrea doar să o anunț doar atât dna. Primar când ne dați nouă, cetățenilor 
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Sectorului 1, cei 30.000 euro investiți într-un apartament ilegal? Când ne dați banii înapoi? dna. 

Primar când ne aduceți banii din nou în buget pentru că ați investit într-un apartament ilegal, investiția 

ilegală, iar apartamentul nu vă aparține. Este un apartament cu notificare de retrocedare, în care nu 

puteți să faceți nimic pe legea 10. Ați investit în el bani fără să întrebați. Consiliu, cu toate că consiliu 

este administrator al acestui apartament. Când ne dați banii înapoi dna. Primar, 30.000 euro când ne 

dați banii? Mulțumesc.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua,Stimați colegi, doresc să fac o nouă interpelare. Am 

făcut-o și în ședința trecută. Am cerut să-mi fie transmise documentele sau să-mi să permită accesul. 

să văd documentele pentru supra-înălțările  realizate de ADP Sectorul 1, pe strada Pieței, pe strada 

Subcetate. Sunt o grămadă care s-au făcut și la care am menționat în ședința trecută am interpelări de 

la cetățeni care s-au arătat nemulțumiri pentru faptul că și-au avariat mai mult sau mai puțin 

autoturismele personale. Deci din acest punct de vedere a trecut deja o ședință. O să fac această 

mențiune practic la fiecare ședință până când fie mi se vor pune pe mail, transmise electronic 

documentele ca să văd și eu ce a stat la baza deciziei și ce documente legale sunt pentru aceste gâlme 

sau dacă nu accesul direct. Să vedem…., cunosc…., să… pot să mă uit pe un dosar fără niciun fel de 

problemă. Vreau să știu dacă a îndeplinit toate cerințele legale, acestea fiind zise . Pe de altă parte, 

reluând subiectul doamnei președinte și a colegului meu, nu știu de ce este așa o mirare legată de 

această atitudine a unei persoane care nu are de-a face cu Sectorul 1 sub niciun fel de formă. Aș m-

aș referi poate și la o scară mai largă, dar nu vreau să fiu acuzat de altceva. Deci chiar nu are de-a 

face cu Sectorul 1. Cetățenii Sectorului 1 îi sunt străini și indiferenți și asta s-a întâmplat din prima 

zi de mandat, de fapt de din mandatul trecut din care a votat sau a cerut grupului USR în permanență 

să respingă orice proiect benefic exista și mandatul trecut. Așa cum am menționat până acum, în 

nenumărate rânduri am pomenit de pe înființarea cu sprijinul USR, al administrației USR direct a 

unei noi facilități de depozitare în nordul Capitalei. Stimați cetățeni, bucurați-vă avem 40° a anunțat 

dl. primar general că până în 2024 va fi gata noua groapă de gunoi declarată cel puțin într-o primă 

fază un centru de selectare electronice, materiale de construcție  etc. Dar cunoaștem foarte bine care 

este polologhia și ce se ascunde spatele denumirilor Centrul Integrat de Management al Deșeurilor, 

așa cum se numea groapa de gunoi Iridex. Ca să nu ne mințim sau să nu ne înșelăm. Stimați cetățeni, 

ceea ce am avertizat ani de zile de la rândul, că USR-ul va face se întâmplă. Se întâmplă sub ochii 

noștri și probabil în această administrație vom sărbători cu succes tăierea panglici  la o nouă groapă 

de gunoi marca Armand. Spun marca Armand pentru că ca să fie bine înțeles, chiar dacă a anunțat-o 

Nicușor Dan, Armand i-a dat autorizația pentru teren. Terenul se află pe raza Sectorului 1 și atunci 

când am făcut un proiect prin care se putea salva acest teren și în păduri, Armand l-a ținut la ea în 

sertar. A făcut un alt proiect la care a cerut ca pe acel loc, pe lângă împădurire, să fie făcut loc de 

joacă. Motivație ideală ca Primăria Generală ne spune că nu poate făcut loc de joacă la mai puțin de 

1.000m de groapă. A sta, ca să r eîmprospătez un pic memoria cetățenilor. Deci, stimați cetățeni, săr 

bătoriți la 40° înființarea unei noi gropi de gunoi în Sectorul 1.  

Asta, pe de o parte, trecem mai departe legat de problema punctului pe care PSD încearcă să-

l pună pe ordinea de zi inclusiv astăzi, pentru acel centru pe care doar Sectorul 1 nu-l are, înființat 

pentru adăpostul victimelor violenței domestice. Nu pot decât să menționez că există o, mă rog, 

suspiciune rezonabilă, ca să fiu politicos, că există anumite practici care fie din fapta, cele doamnei 

primar, fie noi interesează, fie o lasă indiferență, fie nu știu cum să numesc, între care indiferența față 
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de bătrâni, indiferența față de copii, indiferența față de victimele domestice, nu știu ce ar trebui să 

vadă sau să aibă la cunoștință sau nu aș dori niciunei doamne sau domnișoare să parcurg o asemenea 

situație. Am terminat psihologia și am făcut practică în situațiile în care am avut de-a face cu 

asemenea cazuri sunt terifiante, efectiv te marchează. Dar probabil că dna. primar, mă rog, există și 

anumite practici mai ciudate de unde vine dânsa, din zona occidentului, care se încearcă să fie 

implementate și pe la noi pe aici, România. Nu prea țin, că nu suntem noi……. Noi avem chestia aia 

mai cu D-zeu mai creștini, lucru care pentru dna. primar sunt mai așa, mai indiferente. Cum de altfel 

este și biserica, hai să fim serioși. Da, toate aceste probleme legate de copii, legate de problema 

creșelor, legate de problema școlilor, legate de grădinița de vară la care se face șantaj, a trebuit să să 

mă interesez direct să văd ce se întâmplă cu programul acolo unde sunt membru în consiliu de 

administrație la 178, unde este și problema bazinului de not, să înțeleg de ce nu există banii alocați 

pentru grădinița de vară care s-a votat în consiliu, pentru că dna. primar condiționează și face un 

șantaj abject asupra conducerii școlii și a consiliului de administrație de a se ceda acel bazin pentru 

a-l deschide către publicul larg, votanti atât câți au mai rămas, ai doamnei primar, din ce în ce mai 

puțini, care probabil au nevoie de bazin față de decizia luată de Ministerul Educației care ne spune în 

mod explicit și clar că acel bazin este făcut pentru copii și are funcțiune didactică. Punct legat de 

problema căminelor de bătrâni din Sectorul 1, înțeleg că există un interes major. într-un final, 

probabil, așa cum se întâmplă cu orice situație, nouă ne trebuie o situație dramatică, să se întâmple 

ceva extrem de grav ca să ne trezim. Da, într-adevăr, Sectorul 1, așa cum menționa și dna. președinte, 

a fost ani de zile un exemplu de bună practică și căminele de la noi erau un model în felul în care 

funcționau și în felul în care erau administrate. În acest moment există multiple nereguli. Mă alătur 

și eu inițiativei colegului meu și a și-o spun în mod explicit ca toate organele care au atribuții de 

control. Să vină să facă un control și în Sectorul 1 ca să nu ne trezim și menționez acest lucru ca să 

rămână și pentru pete, și pentru cetățeni și în ședința de consiliu să nu ne trezim peste 1 săptămână, 

o lună, 1 an, că ce grozăvie s-a întâmplat în Sectorul 1 și nimeni nu a luat do, nimeni n-a făcut vreo 

solicitare de control sau nu a luat vreo măsură nouă ca să fim bineînțeles, înțelegi de de cetățenii care 

ne urmăresc nouă ni s-a interzis accesul la toate departamentele din primărie, la toate departamentele, 

la toate subordonatele, excluzând marionetele lui Armand, indiferent cum se numesc ele, care, mai 

politicos sau mai puțin politicos, ne comunică în mod explicit că nu avem ce căuta sau nu ne 

furnizează informațiile pe care le cerem noi, consilierii. În afară de aceste poziții care rămân 

înregistrate, rămân publice, sunt vizibile și către cetățeni.  Ni s-au tăiat toate căile de acces și căile de 

a face ceva în mod abuziv. Menționez în mod abuziv, dar datorită faptului că nicio autoritate și-mi 

spun acest lucru, îmi asum, nici o autoritate de 2,5 ani nu este capabilă să o deranjeze pe dna. Armand 

și pe ce aflați în spatele ei, ca să verifice și plângerile penale, și reclamațiile și tot ceea ce am făcut 

noi în toți acești ani. Din păcate, legal, altceva nu avem ce să facem în acest moment. Vom aștepta 

probabil acel 2024, când va exista un nou vot la care sperăm să fure mai puțin în procesul electoral. 

Da, chiar și așa, totuși, ar fi deosebit de interesat dacă la toate plângerile făcute de grupurile de 

consilieri, de consilieri individuali și aici nu caut să mă să mă scot pe mine în evidență, pentru că nu 

sunt decât unu dintre cei care au făcut aceste lucruri alături de alți colegi, alături de care chiar mă 

simt onorat în a în a considera acest lucru la care toate instituțiile au refuzat cu delicatețe să ne ofere 

vreun răspuns. Deci, dna. Armand, ca să înțelegeți stimați cetățeni este intangibilă datorită protecției 

pe care i se oferă de la instituțiile statului, oricare ar fi acestea și la orice nivel. Noi, cetățenii, cerem 

în continuare ca primarul, pentru că înainte de a fi consilier local, sunt cetățean al Sectorului 1. Cerem 

ca primarul care guvernează acest sector să își facă datoria și cerem niște drepturi pentru care atâția 
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ani de zile nu a fost nevoie să avem aceste discuții dreptul de a avea o viață civilizată, dreptul ca 

părinții și bunicii noștri să fie corect tratați, dreptul la sănătate, dreptul la școală, dreptul la grădiniță, 

dreptul la curățenie. Da, lucrurile astea, probabil ținând cont că ne uităm ce se întâmplă un pic mai la 

vest, unde sunt niște situații sociale deja scăpate de sub control. Se pare că doamnei primar îi sunt un 

pic străine. Asta este eu în continuare sper că instituțiile abilitate să își facă datoria să vină și până la 

noi la Consiliu Local Sectorul 1 și în Primăria Sectorului 1 să verifice dacă tot ceea ce se spune cu 

subiect și predicat, de către fiecare consilier în parte, de 2,5 ani și înscriși și verbal are sau nu 

acoperire. Măcar stai să spună. Suntem noi un grup de nebuni și dna. primar este Mesia? Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Oianu, imediat.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Vă rog, mulțumesc, mulțumesc da. Eu vroiam să subscriu la ce a 

spus colegul nostru, dl. Tudose și să punctez pentru toată lumea care poate n-a fost atentă acest 

moment pe care l-am menționat colegul nostru și de care știu că se ocupă și este foarte în temă, al 

gropii de gunoi numită Clotilde Armand. Pentru că acesta-i numele care va rămâne la acest loc. 

Centrul Integrat de Management al Gunoiului, centru de concasare, incinerator, cum o fi el, pentru 

că numai groapă de gunoi nu i se va spune, dar eu spun așa numele lui în Sectorul 1 va fi groapa de 

gunoi Clotilde Armand. Pentru că Clotilde Armand a făcut acest lucru, a dat acest spațiu, a facilitat 

acest proiect și mai mult de atâta, Sectorul 1, oameni buni, arată ca o groapă de gunoi! Deci Clotilde 

Armand merită să își dea numele la acest loc, groapa de gunoi Clotilde Armand, așa va rămâne în 

istorie. Moștenirea acestei doamne în acest sector va fi că groapa de gunoi nou formată, ilegală, 

împotriva tuturor legilor europene, va purta numele ei, groapa de gunoi Clotilde Armand. Asta va 

rămâne după ea în acest sector. Așa de mare-i tragedia cetățenilor acestui sector care pe lângă faptul 

că s-au luptat cu Iridex și au suferit poluarea făcută de tot acest balamuc al gunoaielor din Sectorul 

1, după ce am stat 3 ani, 2 ani cu gunoaiele pe aici și în continuare lucrurile nu sunt clare. Avem acum 

o groapă nouă de gunoi pe care bineînțeles nu o va numi groapă de gunoi, dna. Clotilde Armand, dar 

orice nume îi va da acestui centru care se va transforma într-o groapă de gunoi, pentru că știm foarte 

bine, cum a spus colegul nostru, ce se va întâmpla peste 1 an când toată lumea uită. Acest loc, oameni 

buni, este moștenirea lui Clotilde Armand în Sectorul 1, groapa de gunoi Clotilde Armand. 

Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Să se consemneze în primul rând că și 

dl. Daniel Țîră este prezent din online. Iar pe lângă cele peste 20 de proiecte depuse de grupul 

consilierilor PSD și care nu au fost transmise pe circuitul deliberativ de către primar. Mai completăm 

astăzi lista cu un proiect de hotărâre privind suspendarea efectelor juridice ale Hotărârii Consiliului 

Local numărul 20 din 16/02/2023 în vederea soluționării plângerii prealabile formulate de cetățenii 

care locuiesc pe strada Dumitru Zosima din Sectorul 1. Deci l-am depus astăzi. Vă mulțumesc, dl. 

Oianu, vă rog scurt încă o dată proiectul de hotărâre nu a fost transmis de primar pe circuitul 

deliberativ ca să, ca să poată fi astăzi aprobat. Nu-i nimic! O să convocăm în continuare până când 

primarul își face treaba.Dl. Oianu și imediat închid ședința.  
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Domnul Adrian-Viorel Oianu : Da, scurt de tot. Doar atâta vroiam să subliniez ce a spus și dna. 

președinte. Bineînțeles că dna. primar sabotează inițiativele consiliului. Asta face, nu face nimic 

altceva. Amână proiectele, nu le pune pe ordine de zi, nu primesc avize. Sigur că da, asta face de 2 

ani ju….3 ani aproape, acum. Sigur, numai despre asta este vorba. E un sabotaj pe care îl făcea înainte, 

neaprobând niciun proiect în fostul mandat, când era consilier, iar acum, când e primar, le ascunde 

pe toate în sertare. Știm asta. Avem o problemă cu copiii pentru creșe în Sectorul 1 ar trebui să avem 

proiecte pornite deja, construcția creșelor în fiecare zonă a Sectorului 1. Noi am depus pentru un loc 

pentru o creșă. Ce să vezi? Nici măcar aia n-a pornit.  

Eu am un proiect. Eu, noi consilierii de la PNL, avem un proiect depus aprobat pentru apă 

filtrată de calitate în școli. Dacă ne pasă de copii ar trebui să avem. Asta e depus deja are 1,5 an, nu 

mai știu când i-a aprobat deja nu este implementat atât de mult. Îi pasă doamnei primar de apa, 

calitatea apei pe care o beau copiii în școală? Iar aici, când ridic subiectul, apare un alt domn, știm 

cine! Al doamnei primar, care mă întreabă. Dar ce vi se pare că apa potabilă nu e apa nu e potabilă 

dacă era potabilă domn dl. de la USR? Dacă era potabilă, toată lumea dea apă de la robinet în 

București și în Sectorul 1, dar nimeni nu bea apă, cel puțin apa nu se bucură de încredere. Și atunci 

ce facem pentru copii? Copiii din școală care aleargă în curte se duc și beau apă de la robinet. Ghici 

ce se întâmplă cu flora lor intestinală, cu sănătatea lor? Nici măcar asta n-ați făcut și aveți un proiect 

aprobat, care trebuia doar implementat.  

Deci, ce să ne așteptăm să găsim la centrele pentru bătrâni, centrele pentru persoane cu 

dizabilități sau să faceți dvs. un centru pentru victimele domestice? Nicio șansă, nici nu ne gândim 

vreodată că o să faceți așa ceva! Dar noi nu ne oprim și cu optimism în continuare încercăm și venim 

aici și convocăm ședințe și încercăm din nou și din nou și din nou să scoatem umanitatea din dvs. 

dna. Primar umanitatea s-o aducem la suprafață. Empatia, compasiunea, ceva pentru oameni, dna. 

Primar. Mulțumesc.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimate coleg, singura mențiune și treci la ce închid imediat nu 

putem scoate ceva ce nu există. Deci avem o problemă. dvs. ați formulat foarte civilizat și foarte 

frumos. Dar pentru ca să scoatem la suprafață la iveală niște lucruri care ar trebui să existe în ființa 

interioară, în acel for intim, ar trebui ca ele să existe, nu există. Bun, am închis subiectul legat. dna. 

Secretar dna. Secretar dna. secretar am o rugăminte cu dumneavoastră am o singură comunicare 

ținând cont și doresc să se înregistreze și considerați-o  tot ca o interpelare, ținând cont și de discuțiile 

purtate astăzi, vă adresez dvs. personal rugămintea ca la următoarele ședințe, indiferent de natura lor, 

să ne prezentați. Începând de această dată nu fac retroactiv solicitarea, că oricum nu-și avea rostul 

obligația dvs. și morală și legală de a notifica primarul, de a trimite pe circuitul de aprobare și de 

legalizare a proiectelor depuse de grupurile consilierilor, indiferent care sunt acestea. Noi avem 20 și 

ceva, PNL-ul are 20 și ceva, cu o listă cu un opis în spate al proiectelor care nu au obținut și vă rog 

să faceți acest lucru. Proiectele care nu au obținut încă avizele forurilor de specialitate, rapoartele de 

specialitate și care zac în biroul doamnei Armand cu revenire la fiecare ședință ca să ne dovediți bun 

a dvs. credință și să nu mai avem acele discuții în contradictoriu. Cred că este o cerință de atât de bun 

simț cât și de legalitate ca dvs. în calitate de secretar general al instituției, să-i adresați permanent 

până la aducerea la îndeplinire, trimiterea s pre întocmirea rapoartelor de specialitate și aducerea în 

fața consiliului a hotărârilor care sunt blocate în sertarul lui Armand, să existe această dovadă de bună 

credință. Știm că ați fost de 7.000 de ori apostrofată pe această temă. Am rugămintea, oricum văd că 
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nu mă ascultați, nu e nicio problemă. Deci, din acest punct de vedere respectul pe care mi-l acordați 

este clar, dar ținând cont, că ședința este înregistrată și probabil la un moment dat și aceste înregistrări 

se vor adresa și dvs. Fac această interpelare pentru calitatea dvs. de secretar, ca la fiecare ședință să 

ne prezentați notificarea pe care ați adresat-o în calitate de secretar pentru ca primarul să-și 

îndeplinească atribuțiile pentru care ocupă acest loc și încasează 22.000 lei din banii noștri. Vă 

mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, declar ședința închisă.  

Președinte de ședință  

Daniela POPA 
Secretarul General al Sectorului 1 

Mirona Giorgiana MUREȘAN 

Întocmit după 

 material audio-video  

Consilier superior 

Alexandru OANCEA 


